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Protokół nr XXVI/20 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 26 sierpnia 2020 r. 

W posiedzeniu udział wzięli: radni wg załączonej listy obecności, Burmistrz Miasta  

i Gminy Morawica Pan Marian Buras, Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Morawica  

Pan Marcin Dziewięcki, Skarbnik Miasta i Gminy Morawica Pani Małgorzata Lisicka, 

Sekretarz Miasta i Gminy Morawica Pani Anna Kowalska, przedstawiciele jednostek 

organizacyjnych Gminy : Pani Katarzyna Klimczak Zastępca Kierownika MGOPS  

w Morawicy, Pani Lucyna Kuta Kierownik ŚDS w Brudzowie, Pan Jacek Kuzia Dyrektor 

ZPO w Morawicy, Pani Urszula Wróblewska Dyrektor SP w Bilczy, Pan Tomasz Kozłowski 

Prezes ZGK w Morawicy sp. z o.o., przedstawiciele jednostek pomocniczych Gminy :  

Pani Teresa Orlińska Sołtys wsi Bieleckie Młyny, Pan Andrzej Kusak Sołtys wsi Morawica. 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał 

podjętych na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie 

między sesjami. 

5. Rozpatrzenie raportu o stanie Miasta i Gminy Morawica za 2019  rok: 

a) debata nad raportem;  

b) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Morawica wotum zaufania.  

6. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Morawica za 

2019 rok wraz ze sprawozdaniem finansowym i udzielenie absolutorium dla 

Burmistrza Miasta i Gminy Morawica: 

a) zapoznanie ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Morawica za 

2019 rok; 

b) zapoznanie ze sprawozdaniem finansowym za 2019 rok; 

c) zapoznanie z informacją o stanie mienia Gminy Morawica; 

d) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniach  

z wykonania budżetu Gminy Morawica za 2019 r.;  

e) zapoznanie ze stanowiskiem Komisji rewizyjnej;  

f) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji 

rewizyjnej Rady Miejskiej w Morawicy w sprawie absolutorium;  

g) dyskusja nad przedłożonymi dokumentami;  

h) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Morawica za 2019 rok; 

i) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Morawica absolutorium z tytułu wykonania budżetu Miasta i Gminy Morawica za 

2019 rok. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kieleckiemu. 
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8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia przez Miasto i Gminę 

Morawica pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Morawica na lata 2020 – 2026. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2020 

rok. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania doraźnej komisji Rady 

Miejskiej w Morawicy celem przygotowania projektów statutów sołectw w Mieście  

i Gminie Morawica.  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/5/18 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 27 listopada 2018 r. w sprawie Statutu Miasta i Gminy 

Morawica. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały NR I/13/03 Rady Gminy 

Morawica z dnia 27 lutego 2003 r. w sprawie poboru podatków, określenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały NR XXXI/270/11 Rady 

Gminy Morawica z dnia 27 marca 2013 r. w sprawie terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

na rzecz Miasta i Gminy Morawica nieruchomości gruntowej niezabudowanej, 

położonej w obrębie geodezyjnym Bieleckie Młyny. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przeprowadzenia przetargu na dzierżawę nieruchomości gruntowej 

położonej w obrębie geodezyjnym Obice. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

„Porozumienia w sprawie określenia zasad rozliczeń finansowych, w tym ponoszenia  

i rozliczania wkładu własnego pomiędzy Liderem a Partnerami w ramach Dotacji na 

wsparcie działania podmiotu realizującego Zintegrowane Inwestycje Terytorialne ze 

środków POPT 2014 – 2020, w latach 2020 – 2022”. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zlecenie Zakładowi 

Gospodarki Komunalnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą  

w Morawicy obsługi stacjonarnego Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów 

Komunalnych w Brzezinach. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XX/166/20 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 12 lutego 2020 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z przystanków, których  

właścicielem  lub  zarządzającym jest Miasto i Gmina  Morawica. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie petycji mieszkańców wsi Łabędziów  

z dnia 25.02.2020 r. w sprawie uwzględnienia wariantu I, czyli skrzyżowania  

z wiaduktem drogowym w ciągu projektowanej DK73 (WII-S2B). 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 2.04.2020 r. 

złożonej w interesie publicznym w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego 

(wprowadzenie lokalnej „tarczy antykryzysowej”). 
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22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na organ 

wykonawczy Miasta i Gminy Morawica. 

23. Zajęcie stanowiska w sprawie likwidacji Działu Fizjoterapii w Świętokrzyskim 

Centrum Psychiatrii w Morawicy.  

24. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy. 

25. Sprawy różne. 

26. Zakończenie obrad. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA SESJI: 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk dokonał otwarcia 

XXVI sesji Rady Miejskiej w Morawicy i przywitał wszystkich obecnych. Przewodniczący 

Rady Miejskiej na podstawie listy obecności radnych stwierdził, że XXVI sesja Rady 

Miejskiej w Morawicy jest prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 12 radnych. 

Obecni: 

1. Leszek Cygan 

2. Tomasz Domagała 

3. Wiesław Frankowicz 

4. Alicja Jamorska-Kurek 

5. Sebastian Król 

6. Bartosz Kruk 

7. Paweł Pajączkowski 

8. Marcin Piecyk 

9. Dorota Pietrzyk 

10. Krzysztof Strąk 

11. Ryszard Znój 

12. Robert Żołądek 

Nieobecni: 

1. Łukasz Wojda 

2. Damian Woźniak 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk przystąpił do 

kolejnego punktu porządku obrad, czyli przyjęcia protokołu z XXV sesji Rady Miejskiej  

w Morawicy. Poinformował, że protokół radni otrzymali drogą mailową.  

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak 

Za przyjęciem protokołu było 12 radnych. 

 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady przystąpił do następnego punktu obrad - Sprawozdanie 

Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na poprzedniej sesji 

Rady Miejskiej w Morawicy, które radni również otrzymali drogą mailową i zapoznali się  

z nim. Sprawozdanie w załączeniu do protokołu. 

Ad. 4  

Przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad, dotyczącego sprawozdania  

z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między sesjami, które radni 

otrzymali drogą elektroniczną i zapoznali się z nim. Sprawozdanie w załączeniu do protokołu. 

Ad. 5 
 

Rozpatrzenie raportu o stanie Miasta Gminy Morawica za 2019 rok: 

 

a) debata nad raportem; 

 

Stwierdzono ponownie kworum. Na obrady przybył Radny Pan Łukasz Wojda. 

 Obecni: 

1. Leszek Cygan 

2. Tomasz Domagała 

3. Wiesław Frankowicz 

4. Alicja Jamorska-Kurek 

5. Sebastian Król 

6. Bartosz Kruk 

7. Paweł Pajączkowski 

8. Marcin Piecyk 

9. Dorota Pietrzyk 

10. Krzysztof Strąk  

11. Łukasz Wojda 

12. Ryszard Znój 

13. Robert Żołądek 

Nieobecni: 

1. Damian Woźniak 

W sesji bierze udział 13 radnych. 
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Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji stałych o przedstawienie 

stanowisk Komisji w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Morawica wotum 

zaufania. Przewodniczący Komisji kolejno przedstawili stanowiska swoich Komisji: 

- Komisja edukacji i kultury jednomyślnie udzieliła Burmistrzowi Miasta i Gminy Morawica 

wotum zaufania; 

- Komisja bezpieczeństwa jednogłośnie udziela Burmistrzowi Miasta i Gminy Morawica 

wotum zaufania; 

- Komisja rewizyjna jednogłośnie udziela Burmistrzowi Miasta i Gminy Morawica wotum 

zaufania; 

- Komisja gospodarki jednomyślnie udziela Panu Burmistrzowi wotum zaufania; 

- Komisja skarg, wniosków i petycji jednomyślnie udziela Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Morawica wotum zaufania. 

 

b) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Morawica wotum zaufania. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został 

przedstawiony radnym i przeanalizowany. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Morawica 

wotum zaufania. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Damian Woźniak 

 

Uchwała nr XXVI/211/20 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Morawica 

wotum zaufania została podjęta. Za głosowało13 radnych. Uchwała nr XXVI/211/20 stanowi 

załącznik do protokołu. 

Pan Burmistrz podziękował radnym za jednomyślne udzielenie wotum zaufania. 

 

Ad. 6 

Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Morawica za 2019 rok wraz 

ze sprawozdaniem finansowym i udzielenie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy 

Morawica: 

 

a) zapoznanie ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Morawica za 2019 

rok; 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie zostało przedstawione radnym  

i przeanalizowane. 

 

b) zapoznanie ze sprawozdaniem finansowym za 2019 rok; 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie zostało przekazane radnym  

i przeanalizowane. 
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c) zapoznanie z informacją o stanie mienia Gminy Morawica; 

Przewodniczący Rady poinformował, że informacja została przekazana radnym  

i przeanalizowana. 

 

d) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniach z wykonania 

budżetu Gminy Morawica za 2019 r.; 

Przewodniczący Rady poinformował, że  uchwałą Nr 36/2020 VIII Skład Orzekający 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 9 kwietnia 2020 roku zaopiniował 

pozytywnie przedłożone przez Burmistrza Miasta i Gminy Morawica sprawozdania  

z wykonania budżetu za 2019 rok. Ponadto powyższa opinia RIO została przedstawiona 

radnym i przeanalizowana. 

 

e) zapoznanie ze stanowiskiem Komisji rewizyjnej; 

Przewodniczący Komisji rewizyjnej Pan Paweł Pajaczkowski przedstawił stanowisko Komisji 

rewizyjnej: 

Komisja rewizyjna Rady Miejskiej w Morawicy w składzie: 

Pan Paweł Pajączkowski – Przewodniczący  

Pan Leszek Cygan – Zastępca Przewodniczącego 

Pani Alicja Jamorska-Kurek – członek komisji 

na posiedzeniu Komisji w dniu 7 lipca 2020 r. rozpatrzyła sprawozdanie z wykonania budżetu 

Miasta i Gminy Morawica za 2019 rok wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Kielcach o tym sprawozdaniu, sprawozdanie finansowe jednostki samorządu terytorialnego 

za 2019 rok oraz informację o stanie mienia Gminy Morawica. 

Komisja stwierdziła, że Burmistrz Miasta i Gminy Morawica realizując zadania związane  

z wykonaniem budżetu, kierował się zasadą celowości, legalności, rzetelności i oszczędności 

w gospodarowaniu środkami publicznymi.  

W tym kontekście Komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu 

Miasta i Gminy Morawica za 2019 rok. 

Komisja przyjęła wniosek w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Morawica. Wniosek został przyjęty 2 głosami „za” Pan Paweł Pajączkowski i Pan Leszek 

Cygan przy 1 głosie wstrzymującym Pani Alicji Jamorskiej-Kurek. 

Wniosek Komisji rewizyjnej został przedłożony Radzie Miejskiej w Morawicy i przesłany do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w celu zaopiniowania. 

 

f) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Morawicy w sprawie absolutorium; 

Przewodniczący Rady poinformował, że  uchwałą Nr 86/2020 VIII Skład Orzekający 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 16 lipca 2020 roku zaopiniował 

pozytywnie wniosek o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Morawica  

z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok. Ponadto powyższa opinia RIO została przedstawiona 

radnym i przeanalizowana. 

 

g) dyskusja nad przedłożonymi dokumentami; 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji stałych o przedstawienie 

stanowisk Komisji w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Morawica 

absolutorium. Przewodniczący Komisji kolejno przedstawili stanowiska swoich Komisji: 
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- Komisja edukacji i kultury jednomyślnie udzieliła Burmistrzowi Miasta i Gminy Morawica 

absolutorium; 

- Komisja bezpieczeństwa jednomyślnie udziela Burmistrzowi Miasta i Gminy Morawica 

absolutorium; 

- Komisja rewizyjna jednomyślnie udziela Burmistrzowi Miasta i Gminy Morawica 

absolutorium; 

- Komisja gospodarki jednomyślnie udziela Panu Burmistrzowi absolutorium; 

- Komisja skarg, wniosków i petycji jednomyślnie udziela Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Morawica absolutorium. 

 

h) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Morawica za 2019 rok; 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Morawica za 2019 rok. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Damian Woźniak 

Uchwała nr XXVI/212/20 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Morawica za 2019 rok została podjęta. 

Za głosowało 13 radnych. Uchwała nr XXVI/212/20 stanowi załącznik do protokołu. 

 

i) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Morawica absolutorium z tytułu wykonania budżetu Miasta i Gminy Morawica za 2019 rok. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Morawica 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu Miasta i Gminy Morawica za 2019 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Damian Woźniak 

 

Uchwała nr XXVI/213/20 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Morawica 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu Miasta i Gminy Morawica za 2019 rok została 
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podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała nr XXVI/213/20 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pan Burmistrz podziękował radnym za jednomyślne udzielenie absolutorium. Skierował 

podziękowania za współpracę dla sołtysów, pracowników urzędu, przedstawicieli jednostek 

organizacyjnych gminy i Powiatu Kieleckiego. 

Przedstawiciele radnych, klubu radnych, kadra kierownicza  urzędu, przedstawiciele 

jednostek organizacyjnych i pomocniczych gminy złożyli na ręce Pana Burmistrza 

podziękowania i kwiaty.  

 

Ad. 7  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kieleckiemu. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został 

przeanalizowany przez radnych. Nie podjęto dyskusji w danym temacie. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kieleckiemu. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Damian Woźniak 

Uchwała nr XXVI/214/20 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kieleckiemu 

została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała nr XXVI/214/20 stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. 8  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia przez Miasto i Gminę Morawica 

pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 

uchwały został przedstawiony radnym i przeanalizowany. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia przez Miasto i Gminę Morawica 

pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Damian Woźniak 
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Uchwała nr XXVI/215/20 w sprawie udzielenia przez Miasto i Gminę Morawica pomocy 

rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała 

XXVI/215/20 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2020 – 2026. Przewodniczący Rady poinformował, że zmiany 

WPF zostały przedstawione radnym i przeanalizowane. Nie podjęto dyskusji. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2020 – 2026.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Damian Woźniak 

Uchwała nr XXVI/216/20 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2020 – 2026 została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała  

nr XXVI/216/20 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2020 rok. 

Zmiany w projekcie uchwały zostały przedstawione radnym i przeanalizowane. Nie było 

pytań. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2020 rok.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Damian Woźniak 

Uchwała nr XXVI/217/20 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2020 rok została 

podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała nr XXVI/217/20 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 11 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania doraźnej komisji Rady Miejskiej  

w Morawicy celem przygotowania projektów statutów sołectw w Mieście i Gminie 



10 

 

Morawica. Przewodniczący Rady poinformował, że na komisjach został zaproponowany 

skład tej komisji. Odczytał §1 projektu uchwały: 

Powołuje się doraźną Komisję statutową ds. opracowania projektów statutów sołectw  

w Mieście i Gminie Morawica w następującym składzie: 

1) Alicja Jamorska-Kurek 

2) Wiesław Frankowicz 

3) Ryszard Znój 

4) Tomasz Domagała 

5) Paweł Pajączkowski 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnemu Krzysztofowi Strąk. 

Radny Krzysztof Strąk – poruszył kwestię terminu uchwalenia statutów sołectw i sposobu 

wyboru sołtysów. 

Nie było więcej uwag. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania doraźnej komisji Rady Miejskiej  

w Morawicy celem przygotowania projektów statutów sołectw w Mieście i Gminie 

Morawica. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Damian Woźniak 

Uchwała nr XXVI/218/20 w sprawie powołania doraźnej komisji Rady Miejskiej  

w Morawicy celem przygotowania projektów statutów sołectw w Mieście i Gminie Morawica 

została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała nr XXVI/218/20 stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. 12 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/5/18 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 27 listopada 2018 r. w sprawie Statutu Miasta i Gminy Morawica. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony radnym  

i przeanalizowany. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/5/18 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 27 listopada 2018 r. w sprawie Statutu Miasta i Gminy Morawica. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Damian Woźniak 

 

Uchwała nr XXVI/219/20 w sprawie zmiany uchwały Nr II/5/18 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 27 listopada 2018 r. w sprawie Statutu Miasta i Gminy Morawica została 

podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała nr XXVI/219/20 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 13 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały NR I/13/03 Rady Gminy 

Morawica z dnia 27 lutego 2003 r. w sprawie poboru podatków, określenia inkasentów  

i wysokości wynagrodzenia za inkaso. Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały 

został przedstawiony radnym i przeanalizowany. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały NR I/13/03 Rady Gminy 

Morawica z dnia 27 lutego 2003 r. w sprawie poboru podatków, określenia inkasentów  

i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Damian Woźniak 

Uchwała nr XXVI/220/20 w sprawie zmiany uchwały NR I/13/03 Rady Gminy Morawica  

z dnia 27 lutego 2003 r. w sprawie poboru podatków, określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała  

nr XXVI/220/20 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 14 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały NR XXXI/270/11 Rady Gminy 

Morawica z dnia 27 marca 2013 r. w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 

zmian został przedstawiony radnym. Nie było pytań w danym temacie. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały NR XXXI/270/11 Rady Gminy 
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Morawica z dnia 27 marca 2013 r. w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Damian Woźniak 

 

Uchwała nr XXVI/221/20 w sprawie zmiany uchwały NR XXXI/270/11 Rady Gminy 

Morawica z dnia 27 marca 2013 r. w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi została podjęta. Za głosowało 13 radnych. 

Uchwała nr XXVI/221/20 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 15 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz 

Miasta i Gminy Morawica nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie 

geodezyjnym Bieleckie Młyny. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały 

został przedstawiony radnym i przeanalizowany. Nie podjęto dyskusji. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz 

Miasta i Gminy Morawica nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie 

geodezyjnym Bieleckie Młyny. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Damian Woźniak 

Uchwała nr XXVI/222/20 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz 

Miasta i Gminy Morawica nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie 

geodezyjnym Bieleckie Młyny została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała  

nr XXVI/222/20 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 16 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przeprowadzenia przetargu na dzierżawę nieruchomości gruntowej położonej w obrębie 

geodezyjnym Obice. Przewodniczący Rady poinformował, ze projekt uchwały został 

przedstawiony radnym i przeanalizowany. Nie było pytań w tym punkcie. 
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Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przeprowadzenia przetargu na dzierżawę nieruchomości gruntowej położonej w obrębie 

geodezyjnym Obice. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Damian Woźniak 

Uchwała nr XXVI/223/20 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przeprowadzenia przetargu na dzierżawę nieruchomości gruntowej położonej w obrębie 

geodezyjnym Obice została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała nr XXVI/223/20 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 17 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta i Gminy Morawica do 

„Porozumienia w sprawie określenia zasad rozliczeń finansowych, w tym ponoszenia i 

rozliczania wkładu własnego pomiędzy Liderem a Partnerami w ramach Dotacji na wsparcie 

działania podmiotu realizującego Zintegrowane Inwestycje Terytorialne ze środków POPT 

2014 – 2020, w latach 2020 – 2022. Projekt uchwały został przedstawiony radnym  

i przeanalizowany. Nie podjęto dyskusji w danym temacie. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta i Gminy Morawica do 

„Porozumienia w sprawie określenia zasad rozliczeń finansowych, w tym ponoszenia  

i rozliczania wkładu własnego pomiędzy Liderem a Partnerami w ramach Dotacji na wsparcie 

działania podmiotu realizującego Zintegrowane Inwestycje Terytorialne ze środków POPT 

2014 – 2020, w latach 2020 – 2022. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Damian Woźniak 

Uchwała nr XXVI/224/20 w sprawie przystąpienia Miasta i Gminy Morawica do 

„Porozumienia w sprawie określenia zasad rozliczeń finansowych, w tym ponoszenia  

i rozliczania wkładu własnego pomiędzy Liderem a Partnerami w ramach Dotacji na wsparcie 

działania podmiotu realizującego Zintegrowane Inwestycje Terytorialne ze środków POPT 

2014 – 2020, w latach 2020 – 2022 została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała  

nr XXVI/224/20 stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 18 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zlecenie Zakładowi 

Gospodarki Komunalnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Morawicy 

obsługi stacjonarnego Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych w 

Brzezinach. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony 

radnym i przedyskutowany. Nie zgłoszono pytań do projektu uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zlecenie Zakładowi 

Gospodarki Komunalnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Morawicy 

obsługi stacjonarnego Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych w 

Brzezinach. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Damian Woźniak 

Uchwała nr XXVI/225/20 w sprawie wyrażenia zgody na zlecenie Zakładowi Gospodarki 

Komunalnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Morawicy obsługi 

stacjonarnego Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych w Brzezinach została 

podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała nr XXVI/225/20 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 19 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XX/166/20 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 12 lutego 2020 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 

oraz warunków i zasad korzystania z przystanków, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Miasto i Gmina Morawica. Zmiany zostały przedstawione radnym i przeanalizowane.  

Nie podjęto dyskusji. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XX/166/20 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 12 lutego 2020 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 

oraz warunków i zasad korzystania z przystanków, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Miasto i Gmina Morawica. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 
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NIEOBECNI (1) 

Damian Woźniak 

 

Uchwała nr XXVI/226/20 w sprawie zmiany uchwały Nr XX/166/20 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 12 lutego 2020 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 

oraz warunków i zasad korzystania z przystanków, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Miasto i Gmina Morawica została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała  

nr XXVI/226/20 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 20 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie petycji mieszkańców wsi Łabędziów z dnia 

25.02.2020 r. w sprawie uwzględnienia wariantu I, czyli skrzyżowania z wiaduktem 

drogowym w ciągu projektowanej DK73 (WII-S2B). Przewodniczący Rady poinformował, że 

projekt uchwały został przedstawiony radnym i przeanalizowany. Nie było pytań w danym 

punkcie. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie petycji mieszkańców wsi Łabędziów z dnia 

25.02.2020 r. w sprawie uwzględnienia wariantu I, czyli skrzyżowania z wiaduktem 

drogowym w ciągu projektowanej DK73 (WII-S2B). 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Damian Woźniak 

Uchwała nr XXVI/227/20 w sprawie petycji mieszkańców wsi Łabędziów z dnia  

25.02.2020 r. w sprawie uwzględnienia wariantu I, czyli skrzyżowania z wiaduktem 

drogowym w ciągu projektowanej DK73 (WII-S2B) została podjęta. Za głosowało  

13 radnych. Uchwała Nr XXVI/227/20 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 21 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 2.04.2020 r. złożonej  

w interesie publicznym w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego (wprowadzenie 

lokalnej „tarczy antykryzysowej”). Projekt uchwały został przedstawiony radnym. Nie było 

pytań w tej sprawie. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 2.04.2020 r. złożonej  

w interesie publicznym w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego (wprowadzenie 

lokalnej „tarczy antykryzysowej”). 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Damian Woźniak 

Uchwała nr XXVI/228/20 w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 2.04.2020 r. złożonej  

w interesie publicznym w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego (wprowadzenie 

lokalnej „tarczy antykryzysowej”) została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała  

nr XXVI/228/20 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 22 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na organ wykonawczy Miasta  

i Gminy Morawica. Projekt został przedstawiony radnym i przeanalizowany. Przewodniczący 

Rady poinformował, że skarga jest bezzasadna. Nie podjęto dyskusji. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na organ wykonawczy Miasta  

i Gminy Morawica. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Damian Woźniak 

Uchwała nr XXVI/229/20 w sprawie rozpatrzenia skargi na organ wykonawczy Miasta  

i Gminy Morawica została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała nr XXVI/229/20 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 23 
Zajęcie stanowiska w sprawie likwidacji Działu Fizjoterapii w Świętokrzyskim Centrum 

Psychiatrii w Morawicy. Przewodniczący Rady poinformował, że przygotowano wspólne 

stanowisko Burmistrza Miasta i Gminy oraz Rady Miejskiej w tej sprawie. Stanowisko 

zostało przyjęte (stanowisko w załączeniu do protokołu). 

Głos zabrał Pan Burmistrz – poinformował zebranych, że zaprosił na posiedzenie sesji Panią 

Dyrektor Szpitala w Morawicy na godz. 13.00. W oczekiwaniu na przybycie Pani Dyrektor, 

Pan Burmistrz powiedział, że powyższe stanowisko zostanie przesłane do Pani Dyrektor 

Szpitala w Morawicy, Marszałka Województwa Świętokrzyskiego, Narodowego Funduszu 

Zdrowia, indywidulanie do członków Rady Społecznej, radnych Sejmiku pochodzących  

z tego okręgu wyborczego. Zbierano również podpisy mieszkańców w sprawie 

nielikwidowania Działu Fizjoterapii. Pan Burmistrz przedstawił celowość i słuszność 

dalszego funkcjonowania Działu Fizjoterapii Szpitala w Morawicy. 
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Ad. 24 
Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy. Przewodniczący Rady nie 

przedstawił żadnych informacji. 

 

Ad. 25 
Sprawy różne. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w danym punkcie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

- Radny Leszek Cygan – podziękował pracownikom ZGK Sp. z o.o. i urzędu za prace 

związane z przygotowaniem terenu pod montaż urządzeń na plac zabaw i ich zamówieniem. 

 

- Radna Alicja Jamorska-Kurek – poruszyła kwestię związaną z zakupem terminali dla 

sołtysów. 

- Pani Skarbnik – poinformowała, że sprawa zostanie przeanalizowana. 

Na posiedzenie przybyła Pani Beata Matulińska Dyrektor Szpitala w Morawicy. W związku  

z powyższym Przewodniczący Rady powrócił do kwestii związanej z likwidacją Działu 

Fizjoterapii Szpitala w Morawicy. 

Głos zabrał Pan Burmistrz, który poprosił Panią Dyrektor o podanie przyczyn likwidacji 

Działu Fizjoterapii. 

Pani Beata Matulińska Dyrektor Szpitala w Morawicy – poinformowała, że cała psychiatria 

jest w fazie reformy, w związku z tym nie tylko fizjoterapia, ale również pozostałe działy 

czekają zmiany. Decyzja o zamknięciu Działu Fizjoterapii zapadła, ze względu na: 

- zabranie ze struktur Świętokrzyskiego Centrum Psychiatrii Oddziału Neurologii, który był 

filarem działania fizjoterapii, 

- ograniczenie kontraktu z powodu powstania działu fizjoterapii w przychodni w Bilczy,  

a tym samym przydzielenie o połowę mniej pieniędzy. Koszty pozostały te same, a ubyło nam 

pacjentów oraz zmniejszono kontrakt. 

- wyłączenie z tzw. koszyka świadczeń gwarantowanych pacjentów psychiatrycznych. 

Pacjenci szpitala nie mogą korzystać ze świadczeń udzielanych przez rehabilitację. Szpital 

cały czas dokłada do fizjoterapii, z której korzysta miejscowa ludność. 

Nie mam podstaw utrzymywać działu, z którego nie korzystają moi pacjenci, a ponadto ze 

względów finansowych nie mogę na to pozwolić, jako dyrektor odpowiedzialny za 

gospodarkę środkami publicznymi. Psychiatria jest niedofinansowywana. Pani Dyrektor 

przedstawiła dane statystyczne dotyczące korzystania z usług fizjoterapii. Pani Dyrektor 

odkąd pełni swoją funkcję podjęła wszelkie działania, aby uniknąć zamknięcia działu 

fizjoterapii. Pomimo tego nadal do niego dokładamy, a mamy inne ważniejsze potrzeby 

inwestycyjne w szpitalu. Ponadto poinformowała, że od nowego roku wchodzi tzw. 

implament, czyli informatyzacja jednostek medycznych. W ramach tego projektu kupowane 

są bardzo kosztowne moduły do obsługi poszczególnych jednostek szpitala. Zakup takiego 

modułu dla fizjoterapii będzie wiązał się z ponoszeniem ogromnych nakładów finansowych  

i brakiem możliwości dokonania reorganizacji przez najbliższe 5 lat – trwałość projektu. 

Dlatego zamknięcia Działu Fizjoterapii należy dokonać w tym momencie. 
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Przystąpiono do zadawania pytań: 

- Radny Ryszard Znój – dlaczego jest taki długi czas oczekiwania na zabiegi rehabilitacyjne? 

- Pani Beata Matulińska – ze względu na bardzo mały kontrakt, zakładający przyjmowanie  

2-3 pacjentów. Przyjęcie większej ilości pacjentów spowoduje nad wykonania, za które nikt 

nam nie zapłaci. Z punktu ekonomicznego utrzymywanie Działu Fizjoterapii jest 

nieopłacalne.  

- Radny Robert Żołądek – czy wśród tych 2 pacjentów korzystających z rehabilitacji są 

pacjenci szpitala? 

- Pani Beata Matulińska – pacjenci szpitala są wyłączeni, mają możliwość korzystania tylko  

z komercyjnych usług fizjoterapii. 

- Radny Robert Żołądek – czy możemy się spodziewać w niedalekiej perspektywie, że 

szpitale w tym specjalistyczny szpital psychiatrii będą likwidowane? 

-Pani Beata Matulińska – mam nadzieję, że nie. Szpitale w tej formie nie mają racji bytu, 

dlatego poszukujemy różnych alternatywach - alternatywnych świadczeń, alternatywnych 

działań. Poinformowała, że podstawowa działalność szpitala jest ważniejsza niż 

utrzymywanie działu, który notorycznie przynosi straty. Decyzja o zamknięciu Działu 

Fizjoterapii była poparta wieloma analizami. 

- Radny Ryszard Znój – po wysłuchaniu Pani wypowiedzi odnoszę wrażenie, że liczy się 

tylko pieniądz, a brak jest jakiejkolwiek empatii. Ten dział jest bardzo potrzebny. 

- Pani Beata Matulińska – liczy się dobro pacjenta psychiatrycznego, pacjenta mojego 

szpitala, stąd ta decyzja. Działam dla dobra szpitala i swoich pacjentów. 

- Pan Burmistrz – co się dzieje z pacjentami, którzy wymagają natychmiastowej rehabilitacji? 

- Pani Beata Matulińska – odsyłani są do działu neurologii. 

- Radny Robert Żołądek – dlaczego NFZ nie doszacowuje kasztów leczenia pacjentów 

psychiatrycznych i jaka jest tendencja zapotrzebowania? 

- Pani Beata Matulińska – trudno mi odpowiedzieć jednoznacznie na to pytanie. 

Zapotrzebowanie na leczenie psychiatryczne jest. Reforma ma na celu ograniczenia 

hospitalizacji, a tym samym kosztów leczenia, ukierunkować się na leczenie środowiskowe, 

które ma być na lepszym poziomie. 

- Radna Alicja Jamorska-Kurek – czy istnieje techniczna możliwość, aby pomieszczenia 

fizjoterapii wydzierżawić obcemu podmiotowi? 

- Pani Beata Matulińska – działaliśmy w tym kierunku. Niestety nikt nie był zainteresowany, 

ze względu na złą lokalizację, za daleko od Miasta Kielce. 

- Radny Leszek Cygan – od czego uzależniona jest liczba przyznawanych 

punktów/udzielanego kontraktu przez NFZ? Czy istnieje możliwość, że szpital uzyska 

większy kontrakt z NFZ na fizjoterapię, a tym samym będzie większa szansa na utrzymanie 

tego działu? 

- Pani Beata Matulińśka – myślę, że ilość mieszkańców i punktów usługowych ma wpływ na 

podział przyznawanych punktów przez NFZ. Im więcej podmiotów udzielających świadczeń, 

tym każdy z nich ma mniej przyznanych punktów.  

- Radny Łukasz Wojda – jeżeli dział fizjoterapii obsługuje 2-3 pacjentów dziennie, to czy 

konieczne jest zatrudnianie 8 pracowników do obsługi takiej ilości pacjentów? 

- Pani Beata Matulińska – to nie tylko rehabilitanci, ale także całe zaplecze, które należy 

zapewnić. Także taka ilość pracowników jest konieczna. 

- Radny Leszek Cygan – jeżeli szpital miałby więcej punktów przyznanych od NFZ, to 

przyjęto by więcej pacjentów na rehabilitację? Jaka jest przepustowość tego działu na chwilę 

obecną? 

- Pani Beata Matulińska – myślę, że tak. Ten rok wyłączmy ze statystki, bo mamy  

COVID-19. 
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- Radny Krzysztof Strąk – czy zamknięcie działu fizjoterapii jest definitywne? Jeżeli tak, 

kiedy nastąpi zamknięcie? 

- Pani Beata Matulińska – kontrakt mamy do końca roku. 

- Radna Dorota Pietrzyk – problemem jest fakt że pacjenci szpitala nie mają możliwości 

korzystania z rehabilitacji. Rehabilitacja nie wpisuje się w struktury szpitala. Należałoby 

podjąć działania w kierunku, aby ktoś prywatny przejął rehabilitację. 

- Pani Beata Matulińska – to jest rola dla samorządu. Można uruchomić fizjoterapię w ramach 

ośrodka zdrowia lub zagospodarować pomieszczenia w starym urzędzie na ten cel. 

- Pan Burmistrz – czy istnieje sens zagospodarowania nowych pomieszczeń, jeżeli szpital 

dysponuje urządzeniami i pomieszczeniami. Sugerowałby, aby szpital ogłosił 

przetarg/konkurs, że wydzierżawi sprzęt i pomieszczenia osobie, która będzie udzielała 

świadczeń rehabilitacyjnych. 

- Pani Beata Matulińska – wpuszczanie obcego podmiotu nie jest takie proste, poza tym nie 

było chętnych. 

 

Na tym Przewodniczący Rady zakończył dyskusję w sprawie zamknięcia działu fizjoterapii  

i podziękował Pani Dyrektor za obecność. 

Tym samym wrócono do spraw różnych. 

W dyskusji udział wzięli: 
 

- Radny Ryszard Znój – w imieniu rolników z Brzezin podziękował Panu Burmistrzowi za 

życzenia i upominki z okazji dożynek. 

 

- Radny Leszek Cygan – w sprawie zamknięcia działu fizjoterapii, sądzi że decyzja jest już 

podjęta, a używane przez nas argumenty nie przyniosą oczekiwanych rezultatów. 

- Radny Robert Żołądek – czy rozpatrywano możliwość budowy ronda koło starego budynku 

urzędu, aby rozwiązać problem korkującego się centrum Morawicy? Czy podjęte na 

poprzedniej sesji stanowisko zostało wysłane do GDDKiA i czy uzyskaliśmy jakąś 

odpowiedź w tej sprawie? Kto odpowiada za projekt piktogramów przy zalewie  

i umieszczenie pasa dla rowerów przy ławkach i czy to rozmieszczenie zostanie zmienione, 

ponieważ jest niebezpieczne? Ponadto proszę o podjęcie działań w sprawie ograniczeń na 

parkingu przy zalewie. Kiedy stosowne progi zostaną zamontowane na parkingu? 

- Pan Burmistrz – kwestia rond była wielokrotnie dyskutowana. GDDKiA stoi na stanowisku, 

że w związku z budową obwodnicy nie podejmie inwestycji związanych z budową rond. 

Stanowisko zostało przesłane, jeżeli chodzi o odpowiedź ze strony GDDKiA to muszę 

sprawdzić czy taka była. Oznaczenie ścieżki rowerowej poziomej zostało opracowane przez 

projektanta specjalistę w tej dziedzinie. Jest to problem złożony i każde rozwiązanie jest 

obarczone pewną wadą. Projektant był wzywany do złożenia wyjaśnień w tej sprawie. Jeżeli 

chodzi o parking, to problem jest złożony. Driftowanie jest szkodliwe, ale znowu 

zamontowanie progów będzie uciążliwe dla korzystających z parkingu. Temat jest do głębszej 

analizy i dyskusji. 

- Radny Robert Żołądek – proponuje, aby zorganizować spotkanie w sprawie dalszego 

działania ośrodka przy zalewie. 

- Pan Burmistrz – sugeruje, aby w tej sprawie zebrała się Komisja bezpieczeństwa rady. 

Ad. 26 

              Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy  

Pan Bartosz Kruk zakończył obrady XXVI sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. Protokolant: Małgorzata Orlińska 


